
 
 

MESTNA OBČINA KOPER 
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O D G O V O R I 
 

NA VPRAŠANJA ČLANOV IN ČLANIC OBČINSKEGA SVETA 

  

 
Na 13. redni seji, dne 21.4.2016, so člani Občinskega sveta postavili vprašanja oziroma 
predloge in pobude, na katere Občinska uprava podaja naslednje odgovore:  

 
 
MAJA TAŠNER VATOVEC, članica Občinskega sveta: 
 
Kot svetnica sem večkrat dobila vprašanje, pa tudi danes je kolegica Olga to omenila. Kdaj 
misli občina oziroma JSS MOK objaviti nov razpis za socialna stanovanja, saj je veliko ljudi v 
občini že obupanih. Razen datuma razpisa nas zanima tudi aktualno število prosilcev, 
prosilcev za socialna stanovanja ter katere aktivnosti so v teku za povečanje nastanitvenih 
kapacitet in kje se nahajajo (natančno lokacijo) vse enote-tako obstoječe kot tiste, ki jih 
občina namerava pridobivati.  
 
Ravno tako nas zanima jasna slika o tem, s koliko enotami razpolaga JSS MOK, kar sem 
sicer danes že zasledila v samem pisnem odgovoru na vprašanje, ki ga je podala ga. Polka. 
Koliko jih je? Odgovor bi vseeno želela. Koliko jih je zasedenih in za kaj se rabijo? (V kolikor 
ne za socialne namene). Prosim za natančen in razčlenjen odgovor.  
 
JSS MOK upravlja tudi z nekaj izrednimi bivanjskimi enotami, neprofitnimi stanovanji, ki 
družinam pripadajo kot začasna namestitev za obdobje največ enega leta, npr. po požaru ali 
kaki drugi izredni okoliščini, ko je družina potrebno takoj najti namestitev. Tako nas zanima, 
koliko je izrednih bivanjskih enot ter če in v kakšnem časovnem razponu se rešuje probleme 
izredne namestitve na posameznih primerih? 
 
ODGOVOR: Odgovor Javnega stanovanjskega sklada MOK je v prilogi. 
 
INGRID KOCJANČIČ, članica Občinskega sveta: 
 
Rada bi obvestila vse svetnike, pa tudi Mestno občino Koper o naslednjem: mi smo imeli 
prejšnji teden Svet Krajevne skupnosti Dekani in tam smo obravnavali pobudo stanovalcev, 
ki živijo tam v okolica Lame in dveh gostinskih lokalov, o tem, da nameravajo neke fizične 
osebe tam, na tistem zemljišču, ki je last Adriafin-a, to je pa zemljišče med Bričem in 
dejansko pizzerio “Pod pergolo”, odpreti hotel za pse.  
 
Tja so baje že pripeljani trije kontejnerji. Določeni krajani so se pogovarjali s temi puncami, ki 
mislijo to odpreti. One mislijo, da bodo s tem pač tržili. Delati mislijo z Italijani. Tisti, ki gredo 
na dopust, naj bi tam odložili svoje pse. Menimo, da je lokacija zelo neprimerna za neko 
novo pasje zavetišče, če temu lahko tako rečemo. Vemo kakšne probleme smo imeli v Sv. 
Antonu.  
 



Dajem pobudo oziroma me zanima, koliko je še prostih kapacitet v  Sv. Antonu, ker mislim, 
da dveh lokacij ne potrebujemo. Apeliram, če lahko  kaj naredi komunalna inšpekcija, 
oziroma če nam lahko občina pristopi na pomoč. Prosila bom tudi za podporo vseh svetnic in 
svetnikov. Mislim, da lokacija pasjega hotela, ne vem, kakšen pasji hotel je lahko, če so tam 
trije kontejnerji med dvema gostinskima lokaloma, tja ne sodi. saj vemo, da imajo Dekani 
zapisano v strategiji, da se želijo turistično razvijati. Mislim, da je res neprimerna lokacija. 
 
ODGOVOR: Dne 15.4.2016 je občinski inšpektor opravil ogled  zemljišča s parc. št. 1759/1 k.o. 
Škofije. Na ogledu je bilo ugotovljeno, da se na navedenem zemljišču nahajajo trije 20 - feet  
zabojniki. Na državno cesto Bivje-Dekani je bil izveden nov cestni priključek, na katerem je bila 
postavljena veriga z obešanko. Naknadno je bilo ugotovljeno, da je družba Scooby d.o.o., 
Ferrarska ulica 12, 6000 Koper pridobila soglasje za izvedbo cestnega priključka na državno 
cesto. Občinski inšpektorat je seznanjen z namero najemnikov zemljišča. V primeru, da bi do 
odprtja pasjega zavetišča res prišlo, bo inšpektorat takoj podal prijavo na Upravo RS za varno 
hrano, veterinarstvi in varstvo rastlin (veterinarska inšpekcija). 
 
Po neuradnih informacijah, gre za dejavnost hotela za pse in ne za pasje zavetišče. Zavetišča 
in hotela za pse ne moremo enačiti, saj zanju veljajo povsem drugačni standardi. V objektu 
zavetišča, ki ga imajo občine v Sv. Antonu, se izvaja javna služba na področju zaščite živali za 
za potrebe lokalnih skupnosti z obalnega območja. Zavetišče ustreza vsem zakonskim 
zahtevam in zadošča našim potrebam. Po zadnjih je v zavetišču prostih še cca. 6 boksov. 
 

 
ALEŠ BRŽAN, član Občinskega sveta: 
 
Imam prvo pobudo formalne narave za pripravo sprememb statuta Mestne občine Koper, 
tako da se območje občine uskladi z dejanskim stanjem, torej naselja, ki ne spadajo pod 
Občino Ankaran. To je formalnost. Danes sem slučajno spet prebral statut, pa sem opazil, da 
bi bilo to mogoče dobro uskladit. 
 
ODGOVOR: Osnutek sprememb Statuta Mestne občine Koper je že pripravljen in seveda 
vsebuje tudi spremembe, ki se nanašajo na ustanovitev Občine Ankaran. Čakamo pa še na 
pisne pripombe s strani Ministrstva za javno upravo, Službe za lokalno samoupravo, s 
predstavniki katere smo imeli v preteklem mesecu usklajevalni sestanek v okviru njihovega 
izvajanja strokovne pomoči občinam v zvezi s pripravo oz. uskladitvijo predpisov. 
 
Drugo je vprašanje županu, v praksi je bolj poziv, naj pokliče na zagovor v.d. direktorja 
Komunale Koper oziroma Marjetice Koper glede sprejemanja strateških odločitev podjetja, ki 
bistveno vplivajo na nabor dejavnosti pred sprejetjem strateškega dokumenta, skladno z 
lastnimi akti in potrditvijo tega na občinskem svetu občine. Tu seveda mislim na finančne 
naložbe v dejavnosti, ki niso blizu javnemu komunalnemu podjetju in dokumentu, za 
katerega sem dobil pravkar odgovor, da pač še ni pripravljen, kljub temu da bi moral biti pred 
takimi odločitvami.  
 
Če navedbe medijev tudi držijo, bi rad, da ga pokliče na zagovor glede onesnaževanja okolja 
z odlaganjem mulja in brez dovoljenja Agencije RS za okolje na neprimerni lokaciji in glede 
poglabljanja morja za namene priveza zasebne jadrnice na stroške javnega podjetja. Rad bi, 
da ga pokliče na zagovor in rad bi slišal izsledke tega, kaj je res, kaj ni res. Če navedbe 
medijev držijo in prihaja morebiti do kakih prekoračitev pooblastil, zlorab položaja, delovanja 
zasebnih interesov in podobne stvari, pričakujem tudi klic k odgovornosti in jasno izrek 
primernih sankcij.  
 
ODGOVOR: Pri odločitvi za nakup poslovnih deležev gre za odločitve, ki so skrbno pretehtane 
in poslovno utemeljene, kar je bilo že obširno obrazloženo v gradivih in pojasnilih, ki so bila 
predložena medijem in tudi občinskim svetnikom. 
Ponovno poudarjamo, da je na te odločitve podal svoje soglasje tudi Nadzorni svet javnega 
podjetja kot njegov nadzorni organ. 



 
V času, ko se je načrtovalo čiščenje morskega dna na tem območju, levo od carinskega 
pomola, ni bil načrtovan privez jadrnice Adriatic Europa. 
  
Že v planu za leto 2016 je bilo načrtovano čiščenje dna, in sicer po pregledu morskega dna s 
potapljačem in ugotovitvah, da je na območju akvatorija pristanišča levo od carinskega 
pomola, predvsem tik ob obali in ob pomolu, verjetno še iz časa gradnje, bilo odvrženo, 
nametano oziroma nanešeno večje število priveznih blokov, verig, gum, vrvi in drugih 
podobnih predmetov, ki so bili zariti v mulj. 
 
Zato so se občasno v te vrvi celo zapletale barke na tem območju in je bilo nujno urediti in 
očistiti ta del obale oz. pristanišča in v zvezi s tem opraviti potrebna vzdrževalna dela in po 
odstranitvi odpadnih predmetov poravnati grbine oz. morsko dno. 
  
Ta jadrnica je v upravljanju Jadralnega kluba Piranski zaliv in je samo nadomestila prejšnjo 
(Veliki Viharnik), ki je bila privezana na istem mestu. V.d. direktorja Komunale Koper nima 
jadrnice in nima priveza v koprskem pristanišču, tako kot neresnično poročajo nekateri mediji.  
 
Jadrnica Adriatic Europa (in prej Veliki Viharnik) ima za namen promocije Kopra dovoljenje 
koprske občine, za privez pa Jadralni klub Piranski zaliv plačuje pristojbino skladno z veljavno 
tarifo upravljavca.  

 
 
DRAGICA VRKIČ KOZLAN, članica Občinskega sveta: 
 
Dajem pobudo oziroma predlog, in sicer: prebivalka Kopra, pogosto sprehajalka na 
Semedelski promenadi, opozarja na nevarnost zaradi izpuščenih psov brez nagobčnika. Na 
promenadi so starejši in otroci, ranljiva populacija, ki se morebitnim napadom izpuščenih 
psov ne morejo izogniti. Preko svetniške skupine naproša za podajo pobude, da pristojne 
službe preverijo, ali je to že urejeno z odlokom o prepovedi sprehajanja odvezanih psov brez 
nagobčnika na javnih površinah. V kolikor je, naj se to preverja s strani pristojnih služb, v 
nasprotnem primeru pa naj Občina Koper oziroma pristojne službe sledijo pobudi občanke v 
izogib nevarnosti zaradi izpuščenih psov na sprehajalni poti »Semedelska promenada«.   
 
PISNO: 
 
“Prebivalka Kopra, pogosta sprehajalka na semedelski promenadi opozarja na nevarnost 
zaradi izpuščenih psov brez nagobčnika. Na promenadi so starejši in otroci, ranljiva 
populacija, ki se morebitnim napadom izpuščenih psov ne morejo ubraniti. 
 
Preko svetniške skupine naproša za podajo pobude, da pristojne službe preverijo, ali je to že 
urejeno z odlokom o prepovedi sprehajanja odvezanih psov brez nagobčnika, v kolikor je naj 
se to preverja s strani pristojnih služb, v nasprotnem primeru naj Občina Koper oziroma 
pristojne službe sledijo pobudi občanke v izogib nevarnosti zaradi izpuščenih psov na 
sprehajalni poti Semedelska promenada.” 
 
ODGOVOR: V občinskem redarstvu Mestne občine Koper smo že pred približno mesecem dni 

pričeli z izvajanjem poostrenega nadzora nad varstvom javnih površin, kamor spadajo tudi 

spuščeni psi in druge domače živali brez nadzora ter onesnaževanje teh površin z njihovimi 

iztrebki. 

Predvsem v zadnjem času smo zaznali potrebo po tovrstnem nadzoru, saj se na javnih 

površinah - mestnih promenadah pojavlja vse več psov, ki se gibljejo brez nagobčnika in ki 

niso privezani na povodcih in so kot taki moteči za naše občane. Globa za tovrstne prekrške 

(kdor spušča pse in druge domače živali brez nadzora ter onesnaži javne površine z njihovimi 

iztrebki) znaša 200 € in je opredeljena v Odloku o občinskih cestah in javnih površinah. Prav 



tako je prepovedano vsakršno hranjenje živali na javnih površinah. Tudi za ta prekršek znaša 

globa 200 €. 

Odlok o občinskih cestah in javnih površinah ureja tudi prepovedana dejanja na javnih zelenih 

površinah in prepoveduje spuščanje psov brez ustreznega nadzora ali voditi pse brez vrvice in 

brez nagobčnikov. V primeru onesnaženja zelenih površin s pasjimi iztrebki morajo lastniki 

psov le-te takoj odstraniti. 

V času turistične sezone bomo nadzor občasno opravljali skupaj s policisti PP Koper, kjer 

bodo delovale tako imenovane mešane patrulje »POLICIST – OBČINSKI REDAR«. Poleg zgoraj 

naštetih nalog, ki se bodo v mešanih patruljah opravljale, se bo nadzor izvajal še nad vožnjo z 

motornimi kolesi po površinah, ki so namenjene izključno pešcem, opravljali bomo nadzor nad 

pravilnim izvajanjem avto – taxi službe, beračenjem ter morebitnim kampiranjem na mestih, ki 

za to niso določena. 

 
MARKO KOCJANČIČ, član Občinskega sveta: 
 
Imam dve vprašanji, in sicer kdaj pričakujete, da boste na Uradu za okolje in prostor Mestne 
občine Koper obravnavali vse prispele vloge glede ugotovitev manjših odstopanj od 
grafičnega dela prostorskih sestavin dolgoročnega in srednjeročnega plana Mestne občine 
Koper in če so ta manjša odstopanja od grafičnega dela teh prostorskih sestavin Mestne 
občine Koper povezane tudi s sprejetjem novega PUP-a Koper, ki še ni sprejet. 
 
ODGOVOR: Šesti člen Odloka o spremembah in dopolnitvah prostorskih sestavin 
dolgoročnega in srednjeročnega plana Mestne občine Koper (Uradne objave, št. 33/01) določa 
merila za ugotavljanje odstopanj od plana, ki ne pogojujejo postopka spremembe plana.  
 
Mestna občina Koper sprejema pobude za ugotavljanje manjšega odstopanja od plana in jih 
skladno z opredeljenimi merili tudi obravnava. 
 
Celoten postopek ugotavljanja manjšega odstopanja od plana, ki ne pogojujejo postopka 
spremembe plana je kompleksen in se izvede skladno s programom dela in pripadom zadev.  
Vse pobude mora obravnavati Komisija za ugotavljanje odstopanja od plana, ki se bo sestala v 
drugi polovici leta 2016. Po odločitvi Komisije bodo pripravljeni ustrezni sklepi, ki jih bo 
obravnaval občinski svet Mestne občine Koper.  
 
Manjša odstopanja od grafičnega dela teh prostorskih sestavin plana niso povezana s 
sprejetjem sprememb in dopolnitev PUP-a Koper in predstavljajo samostojen postopek. 
Poudarjamo pa, da je v okviru sprememb in dopolnitev PUP Koper na parcelah, ki so, s 
prostorskimi sestavinami plana, po namenski rabi določena kot I. ali II. območje kmetijskih 
zemljišč oz. območje gozdnih zemljišč in na katerih stojijo objekti zgrajeni na podlagi 
gradbenega dovoljenja ali objekti zgrajeni pred 31.12.1967, kot to določa predpis o graditvi 
objektov, možno vzdrževanje, rekonstrukcija, dozidava, nadzidava, odstranitev, sprememba 
namembnosti objekta ali dela objekta po pogojih iz tega odloka. 

  
MOJCA HILJ TRIVIČ, članica Občinskega sveta: 
 
Podala bi istočasno vprašanje in pobudo v povezavi z delovanjem obalnega zavetišča. Sem 
občasna obiskovalka obalnega zavetišča, tako v preteklosti in tudi sedaj pod novim 
začasnim upravljavcem. Moram povedati, da ob vikendih, kadar imam čas, grem v zavetišče 
pogledati  živali in odpeljati kakšnega kužka na sprehod. Tudi ta vikend sem bila tam. Moram 
pohvaliti, da je zavetišče zgledno urejeno v zadnjem času in da je za živali lepo poskrbljeno. 
Trenutno imajo v zavetišču 19 kužkov in kar nekaj prosto živečih muc. Vprašala pa bi 
predstavnike občine, ker sem dobila odgovor s strani predstavnikov Komunale Koper, zakaj 
je zavetišče ob nedeljah zaprto? Odgovor je bil, da je pač to bila odločitev občine. Vprašala 
bi, če je to res? In zakaj? Istočasno pa dajem pobudo glede na to, da prihajajo lepi, topli, 



poletni meseci, da se ponovno uvede urnik tudi ob nedeljah, tako da imajo sprehajalci, ki 
imajo željo popeljati kužke na sprehod, to možnost.   
 
ODGOVOR: Zavetišče v nedeljo ni zaprto, samo uradnih ur ni. Delovni čas v zavetišču je od 
ponedeljka do nedelje od 8.00 do 18.00 ure. Uradne ure za obiskovalce in sprehajalce psov so 
od ponedeljka do petka od 13.00 do 17.00 ure in v soboto od 11.00 do 16.00 ure. Ob nedeljah ni 
uradnih ur (oddaja in posvojitev psov, urejanje dokumentov za stranke, obiskovalce) je pa 
dogovorjeno z vodstvom zavetišča, da je ob prisotnosti oskrbnika možno sprehajanje psov v 
delovnem času, tudi v nedeljo. 
 

 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Imam vprašanje, poleg pisnih. Zanima me, do kdaj bodo še zaprti javni toaletni prostori na 
tržnici in zakaj ni bil podan odgovor? Če se ne motim, je bilo to vprašanje tudi “Kje vas čevelj 
žuli” na Radiu Koper. 
 
ODGOVOR: Javne sanitarije na koprski mestni Tržnici so bile zaprte zaradi vzdrževalnih del. V 
tem času smo le streljaj od tržnice zagotovili sodobno opremljene, urejene in redno 
vzdrževane sanitarije v koprski Taverni, ki obratujejo vse dni v tednu in so za javnost odprte 
med 7. in 22. uro, v primeru večernih javnih prireditev pa se urnik obratovanja še podaljša. 
 
Sanitarije v koprski Taverni so se izkazale kot primernejše za javno uporabo, saj se nahajajo na 
bolj dostopnem in obljudenem območju. Sanitarije na mestni Tržnici so služile predvsem 
gostom tamkajšnjih lokalov, zato se bomo glede njihovega ponovnega odprtja dogovorili z 
etažnimi lastniki objekta, predvsem zaradi dogovora o načinu pokrivanja stroškov njegove 
uporabe. 
  
 

Nadalje dajem pobudo, ne samo statut, tudi poslovnik je potreben temeljite prenove in naj se 
prilagodi tako, da bo tudi uporabljiv za odbore in komisije. Kajti to sedaj ni. 
 
ODGOVOR: Ob spremembah in dopolnitvah statuta Statuta Mestne občine Koper bomo 
proučili tudi morebitne potrebne spremembe in dopolnitve Poslovnika občinskega sveta. Tudi 
za ta akt čakamo pisne pripombe s strani Ministrstva za javno upravo, Službe za lokalno 
samoupravo. 

 
Nadalje imam vprašanje o sofinanciranju programov turističnih društev in akcij za leto 2015. 
Kot je navedeno, 5-im društvom ni bilo ugoden. Zanima me, katera društva so prejela 
sredstva, koliko sredstev in katera ne ter za katere programe za leto 2015. 
 
ODGOVOR: Na Javni razpis za sofinanciranje delovanja turističnih društev in drugih društev, 
katerih glavnina delovanja spodbuja razvoj in promocijo turizma v Mestni občini Koper v letu 
2015 se je prijavilo 30 prijaviteljev in sicer: 

1. Turistično društvo Šmarje 
2. Kulturno društvo Pobegi-Čežarji 
3. Društvo vzreje istrskega sivega goveda in ostalih avtohtonih istrskih živali "Boškarin" 
4. Društvo za zdravo življenje 
5. Turistično društvo Hrvatini 
6. Društvo krajevno etnološke in domoznanske zbirke "Hiše od Bardinca" Lopar 
7. Športno, kulturno in turistično društvo Šalara 
8. Turistično, športno in kulturno društvo sv. Miklavž Gračišče 
9. Turistično društvo Marezige 
10.Turistično društvo Gažon 
11.Turistično in športno društvo Montinjan 
12.Kulturno, turistično in športno društvo "Pod steno" Črnotiče 
13.Društvo "Zvroček 1908" Bezovica 
14.Turistično društvo Žusterna 



15.Turistično društvo Dekani 
16.Društvo za vsestranski razvoj vasi Potok 
17.Društvo za šport, kulturo in razvoj Loparja 
18.Kulturno, turistično, športno in izobraževalno društvo Gugo Loka 
19.Društvo za turizem, šport, kulturo in razvoj Rakitovca 
20.Turistično društvo Glem 
21.Društvo za spodbujanje turističnega, kulturnega, športnega in sonaravnega življenja na 

podeželju "Kraški rob" Črni Kal 
22.Kulturno društvo Golidarce, Čentur 
23.Turistično, kulturno in športno društvo "Pod gradom" Črni Kal 
24.Istrsko kulturno in turistično društvo Helio Diakon Castrum Bonae 
25.Kulturno umetniško društvo Hroštole 
26.Društvo Vinol  
27.Kulturno umetniško društvo Nambole 
28.Turistično društvo Pomjan 
29.Turistično društvo Porton Zazid 
30.TRŠKD Movraž 

 
Na podlagi pregleda vsebine prijav prijaviteljev je bilo ugotovljeno, da se vsebine prijav 5. 
prijaviteljev vsebinsko ne nanašajo na Javni razpis za sofinanciranje delovanja turističnih 
društev in drugih društev, katerih glavnina delovanja spodbuja razvoj in promocijo turizma v 
Mestni občini Koper v letu 2015, temveč na Javni razpis za sofinanciranje kulturnih programov 
in projektov v Mestni občini Koper za leto 2015, zato se je prijave navedenih prijaviteljev 
predalo v obravnavo komisiji Javnega razpisa za sofinanciranje kulturnih programov in 
projektov v Mestni občini Koper za leto 2015, preko katerega so bile prijavljene vsebine tudi 
sofinancirane. Tako, da ne drži podatek, da 5-im turističnim društvom ni bilo ugodeno, saj se je 
prijavljene vsebine sofinanciralo preko drugega javnega razpisa Mestne občine Koper. To velja 
za naslednje prijave:  

2. Kulturno društvo Pobegi-Čežarji 
6. Društvo krajevno etnološke in domoznanske zbirke "Hiše od Bardinca" Lopar 
22. Kulturno društvo Golidarce, Čentur 
25. Kulturno umetniško društvo Hroštole 
27. Kulturno umetniško društvo Nambole 

 
V spodaj navedeni tabeli navajamo višino dodeljeni sredstev posameznemu prijavitelju ter 
višino dejansko izplačanih sredstev: 
 

ŠT. IME DRUŠTVA 
DODELJENA 
SREDSTVA 

IZPLAČANA 
SREDSTVA 

1 Turistično društvo Šmarje 2.200,00 € 2.200,00 € 

3 Društvo vzreje istrskega sivega goveda in ostalih 
avtohtonih istrskih živali "Boškarin" 

2.000,00 € 2.000,00 € 

4 Društvo za zdravo življenje 2.200,00 € 2.200,00 € 

5 Turistično društvo Hrvatini 2.400,00 € 2.400,00 € 

7 Športno, kulturno in turistično društvo Šalara 
1.800,00 € 1.800,00 € 

8 Turistično, športno in kulturno društvo sv. Miklavž 
Gračišče 

1.400,00 € 1.400,00 € 

9 Turistično društvo Marezige 1.800,00 € 1.800,00 € 

10 Turistično društvo Gažon 2.000,00 € 2.000,00 € 

11 Turistično in športno društvo Montinjan 1.800,00 € 1.800,00 € 

12 Kulturno, turistično in športno društvo "Pod steno" 
Črnotiče 

2.000,00 € 2.000,00 € 

13 Društvo "Zvroček 1908" Bezovica 1.000,00 € 1.000,00 € 

14 Turistično društvo Žusterna 2.000,00 € 2.000,00 € 

15 Turistično društvo Dekani 2.000,00 € 2.000,00 € 



16 Društvo za vsestranski razvoj vasi Potok 2.400,00 € 1.200,00 € 

17 Društvo za šport, kulturo in razvoj Loparja 1.800,00 € 1.800,00 € 

18 Kulturno, turistično, športno in izobraževalno društvo 
Gugo Loka 

2.000,00 € 2.000,00 € 

19 Društvo za turizem, šport, kulturo in razvoj Rakitovca 2.000,00 € 2.000,00 € 

20 Turistično društvo Glem 2.000,00 € 1.000,00 € 

21 Društvo za spodbujanje turističnega, kulturnega, 
športnega in sonaravnega življenja na podeželju "Kraški 
rob" Črni Kal 

2.000,00 € 2.000,00 € 

23 Turistično, kulturno in športno društvo "Pod gradom" 
Črni Kal 

1.800,00 € 1.800,00 € 

24 Istrsko kulturno in turistično društvo Helio Diakon 
Castrum Bonae 2.000,00 € 2.000,00 € 

26 Vinol - Društvo vinogradnikov in pridelovalcev oljčnega 
olja Bertokov, Pobegov-Čežarjev in Sv. Antona  

2.200,00 € 2.200,00 € 

28 Turistično društvo Pomjan 2.000,00 € 1.000,00 € 

29 Turistično društvo Porton Zazid 1.000,00 € 1.000,00 € 

30 TRŠKD Movraž 1.500,00 € 1.500,00 € 

 SKUPAJ: 47.300,00 € 44.100,00 € 

 
Ključ sofinanciranja: 

ŠTEVILO TOČK: 
250 točk = 2400 EUR oz. maksimalno kolikor je zaprosilo društvo 
225 točk = 2200 EUR oz. maksimalno kolikor je zaprosilo društvo 
200 točk = 2000 EUR oz. maksimalno kolikor je zaprosilo društvo 
175 točk = 1800 EUR oz. maksimalno kolikor je zaprosilo društvo 

 
 

PISNO: 
 

1. »SANACIJA STANOVANJSKEGA OBJEKTA DRUŽINE MEŠTROVIĆ PO PLAZU 
V KRNICI 

 
MOK je uredila začasno nadomestno bivališče za družino Meštrović iz Krnice zaradi 
poškodovane stanovanjske stavbe in ocene, da je v objektu nevarno prebivati oz. da objekt 
ni več primeren za bivanje. Od začasne preselitve so minila že tri leta. Družina je bila do 
konca lanskega leta oproščena plačil tudi osnovnih stroškov za stanovanje, trenutno pa teh 
ugodnosti MOK več ne nudi in družina plačuje vse stroške.  
 
Začasno preselitev je potrebno dokončno urediti, zato sprašujem:  
 

- Ali bo MOK pristopila k sanaciji poškodovane stanovanjske hiše družine Meštrović v 
Krnici ali ne? Če da, na podlagi katerega strokovnega mnenja (želim kopijo) in kakšni 
so stroški predvidene sanacije (želim predračun)? Kdaj se bo pričela sanacija? V 
nasprotnem, če je MOK sprejela stališče, da je objekt primeren le za rušenje, kako 
namerava urediti dokončno nadomestno bivališče ustrezno bivališču pred plazom za 
družino in katere aktivnosti v zvezi s tem so potekale v lanskem letu in trenutno 
potekajo? 

- MOK je znano, da se je gospa Diana Meštrović vrnila v svojo poškodovano hišo, da 
ga varuje pred nadaljnjim propadanjem. Družina potrebuje dokončno odločitev, saj 
nadomestno bivališče ni ekvivalent stanovanjskemu objektu pred poškodbo plazu in 
ne more biti dokončna rešitev. 

 
Zanima me tudi, ali je gradnja na področju Krnice trenutno prepovedana in s katerim 
dokumentom je bilo to objavljeno. 
 



ODGOVOR: Mestna občina Koper je v letu 2014 naročila izvedbo nujnih sanacijskih del na 
stanovanjski hiši družine Meštrovič v Krnici. Bivanje v poškodovanem objektu je po izvedeni 
interventni nujni sanaciji objekta začasno sorazmerno varno, vendar še vedno tvegano, zato 
občina ogroženi družini tudi nadalje zagotavlja začasno nastanitev na varni lokaciji. Zato se do 
stabilizacije plazu še vedno izvaja poostren režim strokovnega monitoringa. 
 
Ocena delne škode na stanovanjski hiši je na Ministrstvu za okolje in prostor, katero je 
odgovorno za pripravo programa odprave posledic. Postopek glede sredstev za obnovo 
objekta vodi ministrstvo. Mestna občina Koper nima v planu sanacije objekta. Sanacija hiše 
družine Meštrovič bo smiselna, ko bo plaz saniran. 
 
Sanacija je uvrščena v državni sanacijski program (Program odprave posledic neposredne 
škode na stvareh zaradi posledic poplav med 16. in 20. septembrom 2010) in njena izvedba 
odvisna tudi od sofinanciranja iz državnega proračuna. Žal tudi v državnem proračunu za leti 
2016 in 2017 ni zagotovljenih sredstev (185.447,71 EUR, sredstva bodo namenjena izvedbi 
cevovodov in jarkov) za sofinanciranje sanacije tako, da se sanacija še ne more začeti. 
 
Na območju Krnice je gradnja dopustna, skladno s pogoji določenimi v Odloku o prostorskih 
ureditvenih pogojih v občini Koper (Uradne objave, št. 19/1988, 7/2001- obvezna razlaga, 
24/2001- spremembe in dopolnitve, Uradni list RS, št. 49/2005- obvezna razlaga, 95/2006- 
spremembe in dopolnitve, 124/2008- obvezna razlaga, 22/2009- spremembe in dopolnitve, 
65/2010- spremembe in dopolnitve, 29/2012- obvezna razlaga, 50/2012- obvezna razlaga).  
 

 
2. PRIMESTNI PREVOZI – AVTGOBUSNE POSTAJE IN VOZNI RED 

 
V Dekanih in najverjetneje v številnih zalednih vaseh in naseljih ni označenega prostora 
avtobusnih postaj (ob šoli, v vasi, …), ni postavljena tabla z voznim redom in logično je, da 
krajani nimamo osnovnih informacij o možnostih prevoza z javnim prevoznim sredstvom. 
Avtobusna postaja ob glavni cesti v Dekanih pa je izredno zanemarjena, prava sramota 
kraju. 
 
Sprašujem, zakaj je to področje povsem neurejeno? Kaj namerava MOK urediti na tem 
področju in kdaj? Zanima me podatek o vseh voznih redih in cenah prevozov za podeželje 
MOK iz posameznega kraja do Kopra. 
 
ODGOVOR: Označitve avtobusnih postajališč  na linijah državne gospodarske javne službe 
»javni linijski potniški promet« in postavitve voznorednih tabel znotraj naselja so v pristojnosti 
lokalne skupnosti. V preteklih letih se je nekaj tabel  postavilo oziroma zamenjalo na nekaterih 
lokacijah na pobudo prevoznikov, ki izvajajo prevoze na določenih relacijah. Dejstvo pa je, da 
je to področje, zaradi  redkih povezav in manj uporabnikov res nekoliko zapostavljeno. V 
skladu z Zakonom o prevozih v cestnem prometu so so izvajalci javnega linijskega prevoza 
dolžni na table namestiti izvlečke iz vozni h redov, kar je v zadnjih letih oteženo tudi zaradi 
dejstva, da na posameznih postajališčih poteka več avtobusnih relacij primestnega prometa. 
Postopoma bomo postavili  voznoredne table na posameznih postajališčih v zaledju ali jih 
nadomestili z novimi .  Vsi vozni redi na relacijah znotraj mestne občine Koper pa so objavljeni 
na spletni strani www.koper.si prav tako pa cene vozovnic (s strani MOK subvencionirane cene 
na primestnih relacijah  so poenotene in sicer: 10 € mesečna vozovnica ter 0,80 € posamezna 
vožnja). 
 

 
3. NAKUP PARCELE OB OSNOVNI ŠOLI DEKANI 

 
Neuradno smo izvedeli, da je MOK odkupila parcelo ob Osnovni šoli Dekani. Prosim za 
podatek: velikost parcele, celotni stroški odkupa, kupnina, kategorija zemljišča, kdo je opravil 
cenitev in kdaj, cena za m² ter namen nakupa.« 

 



ODGOVOR: MOK je odkupila nepremičnino s parc. 1742 k.o. Dekani, v izmeri 675 m², v 
vrednosti 62.201,00 €, kar znaša 92,15 €/m². Oceno vrednosti nepremičnine je opravil sodni 
cenilec gradbene stroke Zabukovec Igor, gr. ing., dipl.ekon., septembra 2015. 
 
Predmetna nepremičnina se nahaja znotraj ureditvenega območja za poselitev, območje za 
centralne dejavnosti in jo je Mestna občina Koper pridobila zaradi načrtovane dozidave 
Osnovne šole Dekani z vrtcem Dekani, v skladu z idejno zasnovo št. 17/15, ki jo je izdelala 
gospodarska družba Architecta d.o.o., projektivni biro. 
 

 

 
 
 
Koper, 16. junij 2016      SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET 
 

 


